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Forslag til vedtak 
Kontrollutvalget tar redegjørelsen til orientering.  
 
Vedlegg 
Orientering om kommunedirektørens anledning til å omdisponere midler til nye formål 
Redegjørelse Leirskola Budsjett 2024 till Budsjett 2025 
Lukking av avvik på leirskolen som gjelder brannsikkerhet 
Saksprotokoll kommunestyrets sak 85-24 Leirskole - Lukking av avvik etter branntilsyn 
 
Saksopplysninger 
I kontrollutvalgets møte 21. januar 2025 ble det under sak 05/25 - Innspill til kontrollarbeidet, 
vedtatt å be kommunedirektøren om å gi en orientering om kommunedirektøren har 
anledning til å omdisponere midler til et annet formål enn det som er vedtatt i kommunestyret 
uten at kommunestyret har fattet et nytt vedtak.  
  
Sakens bakgrunn er at kontrollutvalget diskuterte at det i budsjettet for 2024 er avsatt penger 
til utbedring av leirskolen etter tilsyn, og om summen er med videre over i nytt budsjettår så 
lenge de ikke ble brukt til det formål kommunestyret vedtok.  
  
Kontrollutvalget fattet følgende omforente vedtak: 
  
2. Kontrollutvalget ber kommunedirektøren gi en skriftlig orientering til kontrollutvalgets 
sekretariat innen 14. mars 2025 og en muntlig orientering i kontrollutvalgets møte 27. mars 
2025 om kommunedirektøren har anledning til å omdisponere midler til et annet formål enn 
det som er vedtatt i kommunestyret uten at kommunestyret har fattet et nytt vedtak. 
  
I kommunedirektørens skriftlige orientering vises det til følgende:  
  

• I budsjett- og økonomiplan 2024-2027, vedtatt av kommunestyret i sak sak 120/2023, 
ble det satt av kr 300.000 til lukking av avvik på leirskolen som en del av ekstra 
ramme på kr 1.000.000 til vedlikeholdsformål bygningsmasse. Avviket gjelder 
brannsikkerhet.  

• Det viste seg i ettertid at kr 300.000 ikke var tilstrekkelig til å lukke avviket. 
• Underveis i 2024 ble det avdekt vannskader i trygdeboligene som det ble orientert om 

i formannskapet 06.02.2024 i sak 1/24 og igangsatt utbedringsbehov. Tiltenkt ramme 
på 700.000 av kr 1.000.000 kom ikke til å bli tilstrekkelig for å sluttføre dette arbeidet. 

• Det har vært en “drakamp” mellom det politiske og administrative. Det er brukt mye tid 
for å komme fram til at grunnlaget administrasjonen baserer sine kostnadsoverslag 
på bør følges i henhold til brannsikkerheten som skal i varetas ved lukking av 
avvikene. 

• Det ble i kommunestyrets møte 28.10.2024 vedtatt at de 300.000 kr som var avsatt til 
å lukke avvik på leirskolen i budsjett for 2024 skulle føres over til budsjett for 2025. 
Nevnte vedtak er ikke mulig å gjennomføre da vedlikeholdsmidlene ble disponert i 
2024.  



• Kommunedirektøren foreslo i budsjett- og økonomiplan 2025-2028 kr 700.000 på 
investeringsbudsjettet til å følge opp saken og lukke avvik (bl.a. oppsetting av tilbygg 
for overnatting) i tråd med vedtak i 2025. Denne delen av forslaget ble enstemmig 
vedtatt av kommunestyret i desember 2024. 

• Saken følges opp videre i 2025.  
• Kommunedirektøren reflekterer over følgende:  

o Det ble gitt muntlig tilbakemelding, samt noe skriftlig i politiske møter som 
ikke er protokollført, på at vedtaket ikke lot seg gjennomføre ut fra rammene 
som var gitt i tilleggsvedtaket. Dette burde vært skriftlig, og i alle fall 
protokollført at det var gitt tilbakemelding på. 

o I formannskapsmøte før 03.09.2024 ble det gjennomført befaring på 
leirskolen på Fersdalen hvor kommunedirektøren orienterte om alternativene 
i saken på stedet, og det ble bestilt en sak for å gjøre beslutning på 
oppfølging. Det var svært hensiktsmessig med en befaring for å få felles 
forståelse for utfordringsbilde og de aktuelle utbedringstiltak. Bestilt sak ble 
fremmet i formannskapet 15.10.24 og vedtatt som sak 85/2024 i 
kommunestyret  28.10.2024.  

o I etterpåklokskapens refleksjon burde kanskje befaring og fremming av slik 
sak vært gjennomført tidligere. Administrasjonen burde kanskje kommet med 
en egen sak hvor som f.eks. sak 85/2024 i kommunestyret 28.10.2024. 
Kanskje burde politikerne bedt om egen sak med bakgrunn i at de mente 
administrasjon baserte ombyggingen sin på feil teknisk begrunnelse. 

o All etterspurt informasjon, spørsmål og vedtak som er uklare eller ikke lar 
seg løse som ønsket skal i fremtiden være skriftlig, og framgå av 
møteinnkalling eller protokoll.  
  

Kommunedirektøren vil gi en muntlig orientering i kontrollutvalgets møte 27. mars 2025.  
  
Konklusjon 
Kontrollutvalgets sekretariat legger til grunn at kontrollutvalget kan ta kommunedirektørens 
redegjørelse til orientering. 
  
  
 
 


